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Undervisningsminister Troels Lund Poulsens skriftlige svar til medlem af Folketinget Per Clausen (EL) 
på spørgsmål af 7.juli 2011 (nr. S 1934)

”Vil ministeren sikre, at der fremover bliver det fornødne antal uddannelsespladser til unge, der gerne 
vil have en professionsuddannelse, så vi i fremtiden kan undgå den situation, vi har set i år i 
Nordjylland, hvor der er flere hundrede flere ansøgere, end der er pladser?”

Svar:
Nogle erhvervsakademi- og professionsbacheloruddannelser er dimensionerede. Dimensioneringen kan 
ændres fra år til år, hvis det vurderes, at der er behov for det. I vurderingen indgår arbejdsmarkedets 
behov samt institutionernes mulighed for at skaffe praktikpladser m.m.

Jeg kan i øvrigt henvise til mit svar på spørgsmål nr. S 1933.
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